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Νικόλ Κουνναφή

ΔΕΝ ΕΝΙΩΧΑ ΠΟΤΕ ΑΝΤΑΓΩΝΙΣΜΟ
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Εργάζεσαι

στο κεντρικό δελτίο ειδήσεων
του Omega Πώς προέκυψε η

συνεργασία σου με τον σταθμό
Πάμε πίσω στο 2013 όταν ακόμα έκανα
το μεταπτυχιακό μου στο Τεχνολογικό
Πανεπιστήμιο Κύπρου Όταν ήρθε η ώρα
να επιλέξω θέμα για τη διπλωματική μου
αποφάσισα να κάνω έρευνα και να γράψω για
τη συμμετοχή του κοινού στα Μέσα Μαζικής
Ενημέρωσης και δεν θα μπορούσα φυσικά
να μην επιλέξω την εκπομπή που έδινε

βήμα στους πολίτες το Έχεις Μέσον 0
Λουκάς Φουρλάς και η Μαρία Σαββίδου που

βρίσκονταν στο πηδάλιο τότε της εκπομπής
με χαρά δέχτηκαν να με βοηθήσουν και από
εκεί μπορώ να πω ότι ξεκίνησε το ταξίδι μου
Αφού παρέδωσα τη διπλωματική μου και πήρα
το πτυχίο μου ο διευθυντής μου ο Μιχάλης
Παυλίδης μου πρότεινε να ξεκινήσω πρακτική
στο MEGA κάτι που δέχτηκα με μεγάλη
χαρά Η πρακτική οδήγησε λίγο αργότερα
στην εργοδότησή μου και στην ένταξή μου
στο δυναμικό του καναλιού τα τελευταία 6.5
χρόνια
Πώς νιώθεις νια την ευκαιρία που σου
δόθηκε
Ευγνώμων Από μικρή ήθελα να γίνω
δημοσιογράφος και όταν μου δόθηκε αυτή
η ευκαιρία δεν μπορούσα να μην την

εκμεταλλευτώ και να κάνω πραγματικότητα
το όνειρο μου Και φυσικά νιώθω και πολύ

τυχερή γιατί είχα την ευκαιρία να δουλέψω
δίπλα σε ανθρώπους με χρόνια εμπειρίας στον

χώρο αυτό οι οποίοι πίστεψαν σε μένα με
στήριξαν με καθοδήγησαν και ακόμα είναι
δίπλα μου και τους ευχαριστώ μέσα από την

καρδιά μου
Τι κάνει το δελτίο του Omega να ξεχωρίζει
κατά τη γνώμη σου
Είναι ένα δελτίο που έχει πλούσιο ρεπορτάζ
ζωντανές συνδέσεις είναι άμεσο και νομίζω
πως αυτό είναι που το κάνει να ξεχωρίζει
Αναδεικνύει όλες τις πτυχές των θεμάτων που

απασχολούν την καθημερινότητα με πολλούς
και διαφορετικούς τρόπους
Σε ικανοποιεί η μέχρι στιγμής πορεία του
δελτίου

Σίγουρα Είναι αποτέλεσμα ομαδικής δουλειάς
και αυτό που κάνουμε ικανοποιεί και τους
τηλεθεατές οι οποίοι στην πλειονότητά τους
εμπιστεύονται το Omega για την ενημέρωσή
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Η ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΗ ΤΟΥ
ΔΕΛΤΙΟΥ ΘΑ ΗΤΑΝ ΜΙΑ
ΠΡΟΚΛΗΣΗ

τους αυτό δείχνουν και τα νούμερα
τηλεθέασης άλλωστε Αυτό είναι η μεγαλύτερη
ικανοποίηση αλλά συνάμα και το ευχαριστώ
για ένα δημοσιογράφο για τη δουλειά που

κάνει Να βλέπει ότι ο κόσμος τον εμπιστεύεται
και θέλει να ενημερώνεται από
αυτόν
θα σε ενδιέφερε η

παρουσίαση ενός δελτίου
ειδήσεων
θα ήταν μια νέα πρόκληση
για μένα και επειδή ως
άνθρωπος μου αρέσουν οι

προκλήσεις θα το έκανα
αν μου δινόταν η ευκαιρία
Αλλά ακόμα έχουμε δρόμο
να διανύσουμε γΓ αυτό

Η Νικόλ Κουνναφή σπούδασε

στο Πανεπ.στήμ.ο Κύπρου

κα1 είναι κάτοχος πτυχίου

στορίας Αρχαιολογίας

ενώ ακολούθως έκανε

το μεταπτυχιακό
της στο

Τεχνολογικό Πανεπιστήμιο

Κύπρου με κατεύθυνση την

Ευρωπαϊκή Δημοσιογραφία

Σε φοβίζει ο ανταγωνισμός με τα
άλλα δελτία ειδήσεων Γενικότερα
έχεις βιώσει τον ανταγωνισμό μέχρι
τώρα
Ο ανταγωνισμός δεν με φοβίζει
δεν με φόβισε ποτέ Αντίθετα

μπορώ να πω ότι δεν ένιωσα ποτέ

ανταγωνισμό ούτε στο κανάλι που

εργάζομαι αλλά ούτε από άλλους
συναδέλφους που εργάζονται είτε
σε άλλο τηλεοπτικό σταθμό είτε
σε άλλο Μέσο Ενημέρωσης Με

τους περισσότερους έχω άψογη
συνεργασία και μάλιστα μέσα από
τον χώρο απέκτησα και πολύ καλούς
φίλους
Πώς κρίνεις το μοντέλο της
τηλεοπτικής ενημέρωσης που

επικρατεί στην Κύπρο Σε
ικανοποιεί ή θα ήθελες να αλλάξει
κάτι σ αυτό

θεωρώ ότι είναι σε ικανοποιητικό
επίπεδο αλλά σίγουρα καθετί που

εξελίσσεται γίνεται ακόμα καλύτερο
Γενικότερα ποια είναι η γνώμη
σου για το επίπεδο της κυπριακής
τηλεόρασης
Γενικά πιστεύω ότι βρισκόμαστε σε

καλό επίπεδο

Παρακολουθείς τηλεόραση
Παρακολουθώ όσο προλαβαίνω βέβαια
Κυρίως δελτία ειδήσεων και μεσημβρινές
εκπομπές για να είμαι συνεχώς ενήμερη
θα ήθελες να παρουσιάσεις ψυχαγωγική
εκπομπή ή προτιμάς την ενημέρωση
Αν και είμαι άνθρωπος που έχω ως μότο στη

ζωή μου το ποτέ μην λες ποτέ νομίζω πως
ανήκω καθαρά στον τομέα της ενημέρωσης
Με ποια πρόσωπα της κυπριακής

τηλεόρασης θα ήθελες να

συνεργαστείς στο μέλλον
Είχα την τιμή αλλά και την
τύχη να δουλέψω και να

συνεργαστώ με σπουδαίους
δημοσιογράφους οι οποίοι

μου μεταλαμπάδευσαντις
γνώσεις τους και μέχρι
σήμερα εξακολουθούν να
είναι δίπλα μου Σίγουρα
όμως κάθε νέα συνεργασία

ι είναι ευπρόσδεκτη
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